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PROTOKÓŁ NR XL/21  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 15 września 2021 roku  

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka       - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała      - członek komisji  

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Krzysztof Sola    - członek komisji 

8. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:   

1. Pan Jerzy Kolman   - Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

2. Pan Tomasz Stanik    - Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

3. Pani Monika Kania   - Nadzór Wodny w Kępnie  

4. Pan Krzysztof Frysiak   - Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

5. Pani Alicja Dudaczyk   - Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

        Środowiska w/m 

6. Pani Alicja Krzemień   - Kierownik PZD w Wieluniu  

7. Pan Marek Augustyn   - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu 

8. Pani Alina Piekarek   - p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ 

         w Wieluniu  

9. Pani Dorota Niezgoda   - Referent w Oddziale Zdrowia i Spraw 

        Społecznych w/m 

10. Pani Agnieszka Wojtala  - Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo- 

        Księgowego w/m 

11. Pan Krzysztof Dziuba   - Wicestarosta Wieluński 

Lista obecności członków komisji i gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie XL posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIX posiedzenia komisji. 

5. Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie, Sieradzu, 

Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2020 r.  

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 

2021 r. 

7. Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ  

w Wieluniu za I półrocze 2021 r.  

8. Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2020-

2022” (za okres: I-VI 2021 r.). 

9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu wieluńskiego oraz planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu 

się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2021 r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033.  

12. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

13. Zamknięcie XL posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie XL posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła XL 

posiedzenie komisji w trybie zdalnym. Powitała członków, zaproszonych gości  

i protokólantkę. 
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji sprawdziła listę 

obecności. Poinformowała, że na 9 członków komisji obecnych jest 7, nieobecni są: 

radny Łukasz Dybka i radny Sebastian Jasiński. Stwierdziła prawomocność obrad.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wskazała, że 

proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na dysku. Zapytała 

czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. Nikt się nie zgłosił. Poddała 

pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

7 głosami „za” przyjęła porządek XL posiedzenia (głosowało 7 członków komisji; 

nieobecny radny Łukasz Dybka i radny Sebastian Jasiński). 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXXIX posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji udostępniony był na dysku. Zapytała 

czy są uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie 

protokół nr XXXIX/21. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła protokół z XXXIXI posiedzenia komisji 

(głosowało 7 członków komisji; nieobecny radny Łukasz Dybka i radny Sebastian 

Jasiński).  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zgłosił, że jest 

obecny. 
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Pkt 5 

Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie, Sieradzu, 

Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2020 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała 

kierowników i przedstawicieli nadzorów wodnych, którzy uczestniczą w dzisiejszym 

posiedzeniu komisji. Zapytała czy są pytania do przedłożonych sprawozdań.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy jest obecny 

przedstawiciel Nadzoru Wodnego z Pajęczna.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że w posiedzeniu uczestniczy online Pan Tomasz Stanik. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał Kierownika Nadzoru 

Wodnego w Pajęcznie czy są planowane jakieś inwestycje na rzece Wierznicy  

w powiecie wieluńskim, na terenie gminy Osjaków i Konopnica. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji odczytała wpis 

Kierownika Nadzoru Wodnego w Pajęcznie: „zostały złożone dokumenty do 

przetargu na utrzymanie rzeki Wierznica, czekamy na rozstrzygnięcie”.  Zapytała czy 

są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Podziękowała za obecność wszystkim 

przedstawicielom nadzorów wodnych i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  

Pkt 6 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za I półrocze 2021 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Alicję Krzemień – Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu i zapytała czy 

są pytania do ww. sprawozdania. Udzieliła głosu radnemu Waldemarowi Borczykowi.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji nawiązując do spotkania, które 

odbyło się na drogach powiatowych w gminie Osjaków i w gminie Konopnica  

w sprawie dokonanych w ramach gwarancji napraw, które nie spełniły tej gwarancji 

przez okres 5 lat, podał, że zgodnie z ustaleniami roboty miały być wykonane do 

końca sierpnia, tymczasem jest 15 września i roboty jeszcze nie ruszyły. Zapytał jak ta 

sprawa wygląda. 
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Pani Alicja Krzemień – Kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że 

wykonawca w związku z tym, że sierpień był miesiącem z dużą ilością opadów 

deszczu złożył pismo o przedłużenie terminu do końca września i obiecał, że  

po 15 września na pewno przystąpi do prac, jeżeli nie w stosunku do wykonawcy 

zostaną wyciągnięte konsekwencje. 

Pan Grzegorz Mielczarek – członek komisji w imieniu mieszkańców gminy 

Biała podziękował za współpracę, za uzupełnianie bieżące ubytków, za wykaszanie  

i za akcję zimowego utrzymania dróg od stycznia do kwietnia. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Wobec braku pytań zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2021 r. (głosowało 8 członków 

komisji; nieobecny radny Łukasz Dybka).  

Pkt 7 

Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego 

SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2021 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała nowego 

dyrektora SP ZOZ w Wieluniu Pana Marka Augustyna, a następnie udzieliła mu 

głosu. 

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że 

chciałby wprowadzić troszkę optymizmu w głowy radnych. Odczytał komunikat dla 

świadczeniodawców o podniesieniu wysokości ryczałtu sytemu zabezpieczenia:  

„W związku z rosnącymi kosztami funkcjonowania szpitali, w tym wynagrodzeń, 

informujemy o planowanym podniesieniu wysokości ryczałtu systemu 

zabezpieczenia. Przewiduje się podniesienie ceny jednostki sprawozdawczej do 

wysokości 1,16, obecnie wynosi ona 1,08, co spowoduje wzrost wartości ryczałtu  

o około 7,4%”. Powiedział, że jest to bardzo dobra wiadomość, która w znaczący 

sposób wesprze nasze działania, podniesie kondycję finansową szpitala, bo 

dotychczas z każdej strony dostawaliśmy po głowie, nie tylko w związku z covidem, 
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ale ze znaczącym podniesieniem wartości wynagrodzeń, kosztów zatrudnienia 

personelu, wysokości innych czynników ekonomicznych tj. inflacja. To wszystko 

sprawiało, że nasza rentowność musiała się obniżyć. Zaprosił do zadawania pytań.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał jak wygląda sprawa 

dotycząca wykonania ryczałtu za 2020 r. Przypomniał, że ryczałt za rok 2020 nie 

został wykonany, brakło do wykonania 20-kilku procent. Radni byli informowani, że 

termin na wykonanie ryczałtu został przedłużony.  

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poprosił Panią Alinę 

Piekarek o udzielenie odpowiedzi na to pytanie. 

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

powiedziała, że nic nie mówi się do tej pory o zwrocie. Wskazała, że niedowykonania 

były nie tylko w szpitalu wieluńskim, ale w skali całego kraju. Poinformowała, że 

rzutuje to na pewno zmniejszeniem ryczałtu na przyszłe lata, ale o żadnym zwrocie 

do tej pory nie ma mowy. Podała, że na dzień dzisiejszy szpital ma nadwykonania. 

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu uzupełnił, że na dzień 

dzisiejszy szpital ma nadwykonania w wysokości 101%, co daje też szansę na 

podwyższenie wysokości ryczałtu. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy podane 101% odnosi 

się już do obniżonego ryczałtu na rok 2021 oraz czy jest wykonane 20-kilka procent 

zaległego ryczałtu z roku poprzedniego 

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

wyjaśniła, że to wykonanie odnosi się do obecnego ryczałtu 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał jak kształtuje się ryczałt 

roku 2021 do roku 2020. 

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

powiedziała, że to nie jest tak brane pod uwagę, że wraca się do ubiegłego roku. 

Powtórzyła, że nic nie mówi się o zwrocie, tylko wykonanie tamtego roku będzie 

rzutowało na wycenę na przyszłe lata. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy ryczałt 2020 r.  

i 2021 r. jest na podobnej wysokości. 

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest on zmniejszony. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dopytał o ile był zmniejszony 

ryczałt na rok 2021 w stosunku do roku 2020. 
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Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że w przybliżeniu jest to 1 mln. zł miesięcznie. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Henrykowi Wojcieszakowi.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy nadwykonania  

z enedoprotez 480tys.zł zostały już zapłacone prze NFZ.  

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że jeszcze nie. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji stwierdził patrząc na wynik, że 

gdyby została uwzględniona amortyzacja ze środków własnych i ewentualnie te 

nadwykonania, to zbliżylibyśmy się do zerowego, a nie ujemnego wyniku.  

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

potwierdziła.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał 

dyrektora jakie są jego odczucia, jaką ma wizję szpitala po tygodniu dyrektorowania.  

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że nie 

przeraża go ten poziom długu, ponieważ jest on dosyć standardowy, jeżeli chodzi  

o szpitale powiatowe w całej Polsce, on jest wynikiem nie do końca błędnych decyzji 

zarządców, tylko rzeczywiście dość kiepsko skonstruowanego systemu, niskiej 

wyceny procedur itd., ale to nie może usypiać menadżera, menadżer nie może całej 

winy zrzucać na niską wycenę procedur, musi skupić się na rozwoju, ponieważ 

rozwój da na pewno możliwość pozyskania większej ilości przychodów. Powiedział, 

że ma na myśli wykorzystanie potencjału lokalowego, a przede wszystkim potencjału 

kompetencji ludzi tutaj pracujących. Przyznał, że wczoraj minął tydzień jego 

zarządzania, ale on już wcześniej miał okazję zapoznać się ze ścieżką rozwoju tego 

szpitala. Poruszył temat SOR-u, który jest bardzo ważnym elementem 

funkcjonowania szpitala, wizytówką szpitala i dobrze zorganizowany SOR jest 

niezwykle ważny. Powiedział, że cały czas czekamy na decyzję o przyznaniu 

dodatkowych środków na rozbudowę SOR-u i jeżeli te środki zostaną potwierdzone, 

ruszamy z kopyta i to przyniesie całą lawinę zmian organizacyjnych. Poinformował, 

że zamierzeniem jest zrobienie nowoczesnego SOR i przeniesienie w miejsce 

dotychczasowego SOR-u wszystkich przychodni, które w tej chwili są rozsiane po 
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całym szpitalu, niejednokrotnie są w piwnicy, w dość niewygodnych dla pacjentów 

miejscach, w celu ich konsolidacji. Wskazał, że są też plany zorganizowania zakładu 

opiekuńczo-leczniczego, rozszerzenia działalności o urologię, stworzenia centrum 

badań klinicznych. Powiedział, że z wielkim entuzjazmem i optymizmem patrzy na to 

co się tutaj będzie działo. Poprosił radnych, aby dali mu szansę działania. 

Jednocześnie powiedział, że jest mu potrzebne wsparcie i zaufanie radnych, bo tylko 

w takiej sytuacji można uzyskać efekt i sukces, który jest wszystkim potrzebny.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

dyrektor trafił w sedno tego, co chciał usłyszeć. Złożył życzenia powodzenia. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał dyrektora czy zapomniał  

o swoim programie dotyczącym oddziału ginekologiczno-położniczego 

przedstawianym komisji konkursowej. Powiedział, że poprawa warunków na tym 

oddziale pewnie pomogłaby również w poprawie sytuacji finansowej. Przypomniał, że 

wszystkie porody są nielimitowane.  

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że bardzo 

żywo i mocno interesuje się funkcjonowaniem oddziału ginekologiczno-położniczego, 

jest po rozmowach z doktorem Ordonem i doktor Ulatowską, albowiem mamy plany 

stworzenia jednego z najlepszych i najlepiej wyposażonych oddziałów 

ginekologiczno-położniczych, a także neonatologicznego w przyszłym roku. 

Powiedział, że chciałby oddział ginekologiczno-położniczy zintegrować z odziałem 

pediatrycznym.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie bez przyczyny 

zwrócił uwagę na oddział ginekologiczno-położniczy, bo w uchwale budżetowej są 

zdejmowane pieniądze na przebudowę tego oddziału i pewnie zderzymy się  

z brakiem środków na realizację tych pomysłów. 

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że zawsze 

zakłada scenariusz pozytywny, zrobimy tyle na ile nas stać i na ile uda nam się 

zgromadzić środków, pamiętając o priorytetach tego szpitala. Podkreślił, że decyzje  

muszą być podejmowane racjonalne w oparciu o potencjał finansowy, który mamy. 

Dodał, że nie powiedziałby tego gdyby nie miał pewnych obietnic, że pieniądze na 

oddział ginekologiczno-położniczy się znajdą. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał dyrektora czy w swojej 

wizji rozwoju szpitala ma wyspecjalizowanie jakiegoś oddziału, który będzie służył nie 

tylko społeczności lokalnej, ale również przyciągnie pacjentów z różnych stron 
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naszego kraju. 

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Wskazał, że podstawową rolą i funkcją szpitala jest zapewnienie usług medycznych 

dla mieszkańców powiatu, niemniej jednak chciałby uczynić przynajmniej jeden dział 

takim wzorcowym, do którego przyjeżdżają ludzie z całej Polski, ponieważ wiedzą, że 

tu są najlepsi specjaliści, najlepsi konsultanci. Powiedział, że dziś trudno jest mu 

wskazać jaki to miałby być dział, ponieważ nie rozpoznał do końca potencjału 

kompetencji pracowników, lekarzy, średniego personelu medycznego, diagnostów.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwracając się do dyrektora 

powiedział, że zapewne zdążył się już zorientować i wie, że nasz szpital boryka się  

z kadrą medyczną. Zapytał dyrektora jak widzi ściągnięcie rezydentów, którzy byliby 

zapewne wsparciem dla naszego szpitala. 

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że 

niewątpliwie najważniejszym elementem jest wysoki poziom kadry medycznej, która 

mogłaby poprowadzić młodych adeptów sztuki lekarskiej i dać im przekonanie, że na 

swojej drodze lekarskiej mają przewodnika, który ich właściwie ukształtuje, ale istotne 

są też kwestie związane np. z zachęceniem tych ludzi do zamieszkania tutaj, jeśli 

pochodzą z innych regionów, a więc zachęta lokalowa i stworzenie pozytywnej, 

dobrej atmosfery dla młodych lekarzy, po to żeby chcieli się tutaj nie tylko wyuczyć, 

ale potem oddać kapitał wiedzy, który nabyli.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy obecnie szpital ma 

lekarzy rezydentów. 

Pan Marek Augustyn – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że jest 

sześciu lekarzy rezydentów. Dodał, że z uwagi na bliskie sąsiedztwo uczelni w Łodzi, 

w Katowicach, we Wrocławiu czy w Poznaniu na pewno warto skorzystać i czymś 

próbować zachęcić lekarzy do przyjazdu w ten piękny region. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań i głosów w dyskusji przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Pkt 8 

Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2020-2022” (za okres: I-VI 2021 r.). 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

temacie są pytania do dyrektora. Udzieliła głosu radnemu Wojcieszakowi.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazując oddział COVID-owy 

ze startą 227 tys. zł powiedział, że zastanawia się czy warto było ulegać sugestiom 

województwa i otwierać drugi oddział, skoro szpital poniósł aż tak dużą stratę, może 

należało zostać przy jednym oddziale i wtedy starta byłaby mniejsza. Dodał, że jest 

to sugestia na przyszłość. Następnie zapytał, co mieści się pod pozycją „pozostałe”  

z wynikiem 1 mln 274 tys. zł.  

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie jest jeszcze wprowadzony rachunek kosztów, który się zmienił 

od tego roku. Wskazała, że w części opisowej zawarto na podstawie jakiego 

rozliczenia były pozrzucane koszty pośrednie, nie można tych kosztów „rozrzucić” do 

końca, dlatego ta kwota jest taka duża. Podała, że w szpitalu zmienia się teraz 

oprogramowanie, które będzie już przystosowane do nowego rachunku kosztów. 

Wyraziła nadzieję, że do końca roku będzie ono wdrożone i następne sprawozdanie 

będzie już zawierało prawidłowe koszty pośrednie. Poinformowała, że na razie koszty 

pośrednie były liczone częściowo statystycznie, częściowo podzielone powierzchnią. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dopytał czy po wprowadzeniu 

dokładnego podziału kosztów ta pozycja nie będzie występować. 

Pani Alina Piekarek – p.o. Głównego Księgowego SP ZOZ w Wieluniu  

odpowiedziała, że na pewno jakaś kwota zostanie, ale na będzie to taka kwota jaka 

jest.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Podziękowała dyrekcji za obecność  

i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Pkt 9 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu wieluńskiego oraz planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2021 r. wraz z informacją  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

za I półrocze 2021 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Agnieszkę Wojtala  Z-cę Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego w/m. Zapytała 

czy są pytania do informacji ww. sprawie. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod 

głosowanie informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu wieluńskiego oraz 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury i samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2021 r. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 6 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała informację  

o przebiegu wykonania budżetu powiatu wieluńskiego oraz planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury i samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego za I półrocze 2021 r. (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Krzysztof Sola). 

Pkt 10 i 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos Pani 

Agnieszce Wojtala. Poprosiła o omówienie zmian w budżecie powiatu i w wieloletniej 

prognozie finansowej. 

Pani Agnieszka Wojtala – Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-

Księgowego w/m omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  
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w budżecie powiatu oraz projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała za 

wyjaśnienia. Zapytała czy są pytania. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, co było powodem 

aktualizacji klasyfikacji budżetowej w dziale 758, w który dochody zwiększono  

i zmniejszono o kwotę 5.700.000 zł. 

Pani Agnieszka Wojtala – Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-

Księgowego w/m wyjaśniła, że w miesiącu lipcu nastąpiła zmiana klasyfikacji 

budżetowej i w ciągu trzech miesięcy należy dostosować paragrafy dochodów do 

aktualnych zmian. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, na jakie zadania 

przeznacza się kwotę 5 mln. 700 tys. zł.  

Pani Agnieszka Wojtala – Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-

Księgowego w/m odpowiedziała, że są to środki z Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Wskazując na załącznik nr 8 do uchwały Rady Powiatu podała, że 200 tys. zł jest na 

zakup sprzętu komputerowego, a 5.500.000 zł na inwestycje w szpitalu – rozdział 

85111.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy teraz całą kwotę 

5.500.000 zł przeznacza się na SOR. 

Pani Agnieszka Wojtala – Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-

Księgowego w/m wyjaśniła, że 5.412.055 zł po zmianach będzie przeznaczone na 

przebudowę części pomieszczeń i zakup sprzętu na potrzeby SOR wraz z budową 

dróg dojazdowych, a 87.945 zł na przebudowę oddziału położniczo-ginekologicznego 

i oddziału neonatologicznego wraz z zakupem sprzętu i wyposażenia medycznego.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że nie ma już 

kardiochirurgii inwazyjnej, która była tak ogłaszana i odkładany jest w przyszłość 

remont ginekologii i położnictwa. Następnie zapytał, na jakim etapie jest przebudowa 

SOR-u, czy wiadomo ile przebudowa SOR-u kosztuje i co Zarząd już zrobił żeby te 

pieniądze skonsumować. 

Pani Agnieszka Wojtala – Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-

Księgowego w/m powiedziała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy członek Zarządu 

Powiatu Henryk Wojcieszak jest w stanie odpowiedzieć. 
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Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że na tę chwilę nie 

umie odpowiedzieć. Stwierdził, że radny mógł o to zapytać, kiedy obecny był dyrektor 

szpitala i księgowa. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że to zadanie 

prowadzi powiat, nie szpital.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński precyzując powiedział,  

że zadanie prowadzi wspólnie powiat ze szpitalem, są to środki powiązane również 

ze środkami z Ministerstwa Zdrowia, ze środkami unijnymi. Podał, że jest projekt, jest 

kosztorys opiewający na kwotę około 12 mln. zł, w zależności od tego czy w ramach 

projektu będą robione gazy, czy oddzielnie. Powiedział, że środki, które są na ten 

moment zabezpieczone w uchwale budżetowej są potrzebne by ogłosić przetarg na 

SOR. Poprosił radnego żeby nie siał czarnowidztwem, że nie będzie ginekologii, 

niczego nie będzie, i dał czas na to żeby Zarząd wraz ze szpitalem mógł realizować 

te rzeczy. Poinformował, że czekamy na decyzję z Ministerstwa Zdrowia 

zwiększającą środki na SOR, więc też nie jest jeszcze do końca powiedziane, że 

wszystkie środki zapisane w uchwale budżetowej zostaną wydatkowane na SOR, 

jest duże prawdopodobieństwo, że część z nich będzie wydatkowana na ginekologię, 

czekamy też na fundusz medyczny w ramach inwestycji strategicznych. Poprosił 

radnego, żeby dał nam pracować. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że on nie 

przeszkadza pracować, a tylko pyta na jakim etapie jest zaawansowanie tych 

działań. Oświadczył, że bardzo chce żeby wszystko się powiodło, natomiast chcę też 

żeby do opinii publicznej docierała prawdziwa informacja. Stwierdził, że skoro 

kosztorys opiewa na kwotę 12 mln. zł, a w budżecie zapisane jest 5.500.000 zł, to  

o 6.500.000 zł będziemy wnioskować do różnego rodzaju funduszy. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że nie 

będziemy wnioskować. Nie zgodził się z radnym, że nie ma informacji. Przypomniał, 

że kwota ponad 2.700.000 zł była pozyskana wcześniej z Ministerstwa Zdrowa, 

później była zmiana lokalizacji i słusznie, wnioskujemy o brakujące jeszcze środki, 

także spokojnie.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dopytał ile jest pieniędzy na SOR.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że w tej 

chwili zapewnione jest prawie 10 mln. zł. 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, jaki to jest montaż 

finansowy. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że Fundusz 

Inwestycji Lokalnych, Ministerstwo Zdrowia ze środków unijnych i środki szpitala. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, czy w budżecie są 

zapisane wszystkie te kwoty. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powtórzył, że zadanie jest 

podzielone, nie tylko powiat jest realizatorem tego zadania, zmontowane są 

pieniądze szpitala i pieniądze powiatu. Podkreślił, że było już o tym wielokrotnie 

mówione. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że gdyby miał wiedzę 

na ten temat, to by nie pytał. Stwierdził, że na obecną chwilę można powiedzieć, że 

brakuje około 2 mln. zł na zabezpieczenie środków. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że można 

jeszcze z pewnych zapisów w kosztorysie zrezygnować i też będą spełnione wymogi 

rozliczenia z Ministerstwem Zdrowia, ale liczymy na zwiększenie środków. 

Poinformował, że decyzja powinna być w tym miesiącu. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że rozumie, że  

w przypadku ginekologii i położnictwa czekamy na możliwość pozyskania środków. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że tak.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 6 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Krzysztof Sola). 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033. 
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 6 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2033 (głosowało 7 członków komisji; nieobecny 

radny Grzegorz Mielczarek i radny Krzysztof Sola). 

Pkt 12 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił się z prośbą  

o spowodowanie, aby Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie był obecny na 

piątkowej sesji Rady Powiatu, żeby nie lekceważył radnych i udzielił odpowiedzi, 

żeby radni mogli z kolei przekazać rzetelną informację mieszkańcom, którzy 

korzystają z dobrodziejstw rzeki Wierznica. Dodał, że jest bombardowany pytaniami  

i nie umie na nie odpowiedzieć.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała, że 

Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie zaproszenie na pewno otrzymał i miejmy 

nadzieję, że zaszczyci Radę Powiatu swoją obecnością. Zapytała, czy w tym punkcie 

ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Przeszła do następnego punktu 

porządku obrad.  

Pkt 13 

Zamknięcie XL posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknęła XL Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu 

w Wieluniu dziękując radnym za udział. 

 

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla        Agnieszka Wasińska 


